

4D3N MEDAN · TOBA · SAMOSIR ISLAND 4 天 3 晚 棉兰 · 多巴湖 · 沙摩西岛



HIGHLIGHTS:

- ◆ 4★ Hotels
- ◆ Tanjung Unta
- ◆ Sipiso Piso Waterfall
- ◆ Simarjarunjung Hill
- ◆ Learn Tari Manortor from the locals



DAY 1

KL → MEDAN ➊ PARAPAT
➋ SAMOSIR ISLAND

MOB / L / D

4★ Samosir Villa Resort or similar

Assemble at KLIA for your flight to Medan, Indonesia. Upon arrival at Kualanamu International Airport, greeting by the local guide, and proceed to Parapat. Then continue by boat to Samosir Island. Cycling around the Island. You may join for evening walk in the beautiful sunset of Tuktuk, shopping for souvenirs and the night life here.

DAY 2

SAMOSIR ISLAND ➊ BERASTAGI

B / L / D

4★ Grand Mutiara Hotel or similar

Enjoy jogging and the morning sunrise in Samosir Island. Samosir Island tour by boat. Visit Kampung Ambarita — Enjoy and learn Tari Manortor from the local people, visit Batak Traditional House, and do some souvenir shopping. Continue to Berastagi. Visit Batulihi — Tanjung Unta, Panatapan. Visit Simarjarunjung Hill. Photo stop at Sipiso Piso Waterfall, Pasar Buah. Enjoy evening walk and nightlife in Berastagi.

DAY 3

BERASTAGI ➊ MEDAN

B / L / D

4★ Emerald Garden International Hotel or similar

Enjoy jogging and the morning sunrise in Berastagi. Visit Kedai Durian for some delicious durians (own expenses). Continue to Istana Sultan, Batik House – Kedai Sulam, Sun Plaza, and Podomoro City for some shopping. Visit some religious places, such as Masjid Agung Medan, Gereja Velankani, Sri Mariamman Temple, and the Temple Cemara. Enjoy evening walk and nightlife in Medan.

DAY 4

MEDAN → KL

Breakfast / MOB

Explore Medan city tour — Shopping for some souvenirs at Deli Mayasari Crafts, Norleen Local Jajan, Medan Fair Plaza, Merdeka Walk, Centre Point. Transfer to airport for your flight to Kuala Lumpur with sweet memories.

第一天

吉隆坡 → 棉兰 ➊ 巴拉巴特 ➋ 沙摩西岛

机上用餐 / 午 / 晚餐

4★沙摩西别墅度假村或同级

在吉隆坡国际机场集合，乘搭航班飞往【印度尼西亚·棉兰】。抵达瓜拉纳穆国际机场后，由当地导游迎接，接送往【巴拉巴特】。继续乘船前往【沙摩西岛】。骑自行车环岛。你可在【图克图克】美丽的日落中散步，购买纪念品及体验夜生活。

第二天

沙摩西岛 ➊ 不拉士打宜

早 / 午 / 晚餐

4★大慕蒂亚拉酒店或同级

在沙摩西岛享受慢跑和日出。【乘船环游沙摩西岛】。参观【安巴里塔村】—向当地人学习【马诺托舞蹈】，参观【巴塔克传统民居】及购买纪念品。前往【不拉士打宜】。游览【巴图利希】—【骆驼湾】【帕纳塔潘】。游览【西马贾伦琼山】。打卡【西皮索皮索瀑布】、【水果市场】。漫步于不拉士打宜和享受夜生活。

第三天

不拉士打宜 ➊ 棉兰

早 / 午 / 晚餐

4★翡翠花园国际酒店或同级

在不拉士打宜享受慢跑和日出。参观【榴莲店】自费品尝美味的榴莲。前往【苏丹王宫】【峇迪屋刺绣店】【太阳广场】和【波多摩罗市】购物。参观宗教场所如【棉兰大清真寺】【韦兰卡尼教堂】【马里安曼兴都庙】和【塞马拉寺庙】。漫步于棉兰和享受夜生活。

第四天

棉兰 → 吉隆坡

早餐 / 机上用餐

【棉兰市区游】—在【马亚萨莉工艺品】【诺琳小吃】【棉兰广场】【独立广场】【中心点广场】购买纪念品。接送往机场乘搭航班飞往吉隆坡，带着美好记忆抵达家园，满载而归。

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.
上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 4MES (Updated: 01-Jul-2023)



神州国际旅游(马)有限公司

ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03-21430288 ☎ 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)

HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 ☎ 016-5500578